
 

Samarbetsråd Marieborgsskolan 2015-11-26 

 

Ordförande: rektor Ann-Catrine Leicht. 

Sekreterare: Catharina Fredriksson. 

Närvarande: separat lista. 

 

1. Rektor Ann-Catrine Leicht öppnar möte. Dagordning: 

 Val av sekreterare 

 Presentationsrunda 

 Föregående protokoll 

 Aktuella frågor från verksamheten 

 Lokaler 

 Organisationsfrågor 

 Övriga frågor 

 

2. Ann-Catrine informerar om personalförändringar. 

 

3. Genomgång av teknisk utrustning görs på Marieborg. Projektorer fattas i vissa klassrum, 

kommer att införskaffas för att målen ska kunna uppfyllas. Beställning ska ses över 151127 

inför inköp. Ny IT-policy håller på att tas fram, målet är att denna ska vara klar 2017 då den 

kräver egen budget och inte kommer att tas inom befintlig. 

 

4. Skolgårdssatsningen skulle innebära pengar att söka för att förbättra skolgårdsmiljön. Mer 

information väntas från regeringen. 

 



5. Fritids har börjat med månadsbrev. Dessa var ännu inte skickade vid tidpunkten för 

samarbetsrådet. 

 

6. Förslag finns om föräldramöte för att öka förståelsen kring neuropsykiatriska diagnoser då 

detta förekommer bland elever på de flesta skolor. Ann-Catrine har pratat med representant 

från intresseföreningen Attention som fokuserar på att öka förståelsen för ADHD. Förslag 

uppkommer på samarbetsrådet att även bjuda in någon som kan informera utifrån ett 

professionellt/yrkesarbetande perspektiv. Önskemål finns att informationen ska omfatta fler 

neuropsykiatriska diagnoser såsom asperger/autism. Förslag på yrkesverksamma att bjuda in 

uppkommer, Ann-Catrine kommer att undersöka detta vidare. Föräldramötet ska vara 

frivilligt och öppet för alla skolans föräldrar att anmäla sig till. Förslag om datum är 160310. 

 

7. Internationella klasser är klasser där nyanlända barn går innan de integreras i ordinarie 

klasser. De internationella klasserna i Västervik är belägna på andra skolor. Det kommer fler 

barn till Marieborg som nyligen fått PUT (permanent uppehållstillstånd) från 

Migrationsverket, de är alltså relativt nyanlända men kommer att stanna. Det kan komma att 

börja även asylsökande barn på Marieborg framöver. 

 

8. Satsningen ”Kultur i skolan” har fortsatt. För eleverna har detta senast inneburit teater och 

bio. 

 

9. Lokaler. Ann-Catrine har träffat presidiet 151113 på Marieborg; ordförande Gunnar Jansson, 

vice ordförande Anette Torstensson och andra vice ordförande Christin Rampeltin. De har 

tittat på Marieborgsskolans lokaler och beslutat att diskutera detta vidare med Barn- och 

utbildningsförvaltningens fastighetssamordnare Maria Ek. 

 

Jörgen Pettersson har på uppdrag av samarbetsrådet skrivit ett brev med krav på utbyggnad 

och ombyggnad av lokalerna på Marieborg. Samtliga närvarande föräldrar vid 

samarbetsrådet 151126 undertecknar brevet. Ingen prioriteringsordning är då gjord ännu. 

Förslag finns om ombyggnad genom en till våning på gymnastiksalen för klassrum med mera. 

Ann-Catrine fortsätter dialog med skolans övriga personal om behoven gällande lokaler. 

 

10. Fritids har haft svårt att anpassa aktiviteter efter ålder och intressen. Målet är 

omorganisation på fritids, med mindre grupper men samma personaltäthet. 

 

11. För administrativa assistenter finns ett centralt förslag om att fler skolor ska ”dela” på 

assistenter. Detta innebär att en administrativ assistent arbetar ett visst antal timmar i 

veckan på olika skolor. Ann-Catrine anser att Marieborgsskolan behöver en administrativ 

assistent på heltid, som det är idag. 

 

12. Övriga frågor. 

 

12.1 Temperatur inne – det har ibland varit kallt i delar av skolan. Rätt temperatur ska vara 

inställd nu. Uppmätt temperatur är ok. 



12.2 Ombyggnader – skolans personal ”pratar ihop sig” ännu mer för att kunna framföra 

tydliga enhetliga krav när det blir dags. 

12.3 Underhållsplan – finns ingen i dagsläget, ändrar sig också beroende på andra 

prioriterade utgifter i budgeten. 

12.4 Nya brandtrappan klar. Skolan vill ha signal inomhus och utomhus också, då 

brandlarmet går. Det finns tydliga rutiner för egna brandövningar och skolan får besök 

av räddningstjänsten. 

 

13. Mötet avslutas. 

 

 

 


